



Meilleur cas clinique / Best clinical case in

**Rajeunissement chirurgical  
du visage  
Surgical facial rejuvenation**

DR ANDREA BONANNO (SWITZERLAND)

Dr BONANNO a permis à une personne de 60 ans présentant des ptoses importantes de faire plus jeune avec une chirurgie complète incluant une blépharoplastie inférieure et supérieure ainsi qu'un lipofilling. Toutes ces procédures ont été effectuées sous anesthésie locale. Le résultat montre que l'on peut embellir un visage avec des soins chirurgicaux relativement simples. Après un an, les résultats sont stables avec une perte de tissu graisseux de 30%.

Dr BONANNO helped a 60-year-old lady with severe of ptosis in the middle third of her face to look younger thanks to full face surgery, carried out over 6 months. It included upper eyelid blepharoplasty, lower eyelid blepharoplasty, canthopexy and canthoplasty, and lipofilling. Each procedure was carried out under local anaesthetic. The result is a perfect example of how simple surgical steps may give a new shape and new harmony to a face. The result, after one year, is still stable and the loss of fat tissue was under 30%.



Meilleur cas clinique / Best clinical case in

**Rajeunissement du visage  
sans chirurgie  
Non-surgical facial rejuvenation**

DR SANDRINE SEBBAN (FRANCE)

En utilisant sa méthode, la STOP Aging Facial Method, le Dr Sebban a rajeuni le visage d'une femme de 56 ans qui avait perdu sa densité et son ovale. Le médecin a utilisé des injections d'acide hyaluronique avec une canule, avec un seul point d'entrée en retro-mandibulaire de chaque côté. Les volumes ont été restaurés, l'apparence du patient est rajeunie, son expression plus douce avec un effet lifting.

Using the STOP Aging Facial Method™, Dr Sebban was able to rejuvenate the face of a 56-year-old woman which had lost its tension and definition. The doctor used hyaluronic acid injections with a cannula, with a single retromandibular entry point on each side. The volumes were restored, the patient looked younger, her expression kinder and her wrinkles were smoothed with a lifting effect.



Meilleur cas clinique / Best clinical case in

**Avec laser  
Laser procedure**

PROF. DR. PAOLO BONAN (ITALY)

Le Dr BONAN a utilisé un laser pour traiter un syndrome Phace, sur une jeune fille âgée de 14 ans, dont l'hémangiome géant lui défigurait le visage et l'obligeait à faire de nombreuses interventions. Le laser YAG a été très efficace pour réduire les taches vasculaires en quelques sessions. Après 10 séances de laser fractionné CO2, la fibrose et les cicatrices ont été visiblement réduites. La peau avait une texture plus élastique. Grâce à ces améliorations, le patient a acquis une nouvelle expressivité faciale qu'elle avait perdue.

Dr BONAN used a laser task-force for phace syndrome on a young girl aged 14, who had a giant haemangioma that disfigured her face and forced her to undergo numerous operations. YAG Laser was extremely effective in reducing the vascular stains in only a few sessions. Also, after 10 Fractional CO2 Laser sessions, the fibrosis, scars and cutaneous tissue contracture were visibly reduced. The skin was relaxed and had a more elastic texture. Thanks to these improvements, our patient gained a new facial expressiveness that she had never experienced before.

**TROPHÉES ANTI-AGE & BEAUTÉ**  
**ANTI-AGING & BEAUTY TROPHY**

Meilleur cas clinique / Best clinical case in

**En correction du nez**  
**Nose correction**

DR. ALBINA KAJAIA (GEORGIA)

Le patient du Dr KAJAIA souffrait d'un creux de nez très accentué et d'une ptose à l'extrémité du nez. Grâce à une correction à l'aide d'un filler d'acide hyaluronique, le médecin a pu, en seulement 20 minutes, redonner à son patient une pointe de nez normale et combler la courbe de son nez, donnant ainsi plus de grâce à son visage.

Dr Kajaia's patient suffered from a deep hollow in the bridge of the nose and ptosis at its tip. By correcting this using a hyaluronic acid filler, the doctor was able, in just 20 minutes, to give her patient a lifted nose tip and filled nose bridge, giving more grace to her face.



Meilleur cas clinique / Best clinical case in

**Avec des fils tenseurs**  
**Treatment with threads**

DR. JEAN-PAUL FOUMENTEZ (FRANCE)

Le Dr FOUMENTEZ a repositionné la mâchoire et les pommettes avec des fils tenseurs sur une patiente âgée de 44 ans. Le patient souffrait depuis sa naissance d'une ptose malaire responsable notamment du pli nasolabial et de la vallée des larmes. Après la pose des fils de suspension, ses pommettes ont été repositionnées et le pli nasolabial a été pratiquement éliminé. L'ovale du visage a été redessiné pour une apparence plus jeune.

Dr FOUMENTEZ repositioned jugal (cheek) and malar fat by threadlift on a female patient, aged 44. Despite great living habits, the patient displayed the beginnings of malar ptosis which resulted in the appearance of a nasolabial fold and tear trough, as well as jugal fat responsible for the slackening of her jawline and the hollowing of the marionette lines. After the threadlift using permanent suspension threads, her cheekbone has been repositioned and her nasolabial fold has been virtually eliminated, since the malar fat has been returned to its original place. Also, the oval of the face has been redrawn and we managed to erase the marionette lines, giving her a younger looking face.



Meilleur cas clinique / Best clinical case in

**En body reshaping peu invasif**  
**Non-invasive body reshaping**

DR. TING SONG LIM (MALAISIE)

Le Dr LIM a resculpté le corps d'un homme de 40 ans qui, malgré ses exercices quotidiens, ne pouvait pas atteindre sa silhouette souhaitée. Le médecin a utilisé la cryolipolyse qui lui a permis de réduire la quantité de graisse sous-cutanée couvrant les muscles de l'abdomen.

Dr LIM reshaped the body of a 40-year-old man who, despite his daily workout, could not reach his ideal body shape. The doctor used cryolipolysis for a sculpted six-pack body. This method allowed him to reduce the amount of subcutaneous fat covering the rectus abdominus muscles. The 6 pack became more visible, making the patient feel more satisfied and motivated.



Meilleur cas clinique / Best clinical case in

**Médecine anti-age**  
**Anti-aging medicine**

DR. CLAUDIO TOMELLA (ITALIE)

Le patient du Dr TOMELLA, âgé de 52 ans, a subi les effets du vieillissement dont des poches sous les yeux, un visage gonflé, une prise de poids, une perte de cheveux, des douleurs articulaires ou encore de l'anxiété. Après avoir effectué de nombreux tests dont celui de la thyroïde et une séquençage d'ADN, la santé du patient s'est particulièrement améliorée.

Dr Tomella's 52-year-old patient displayed most of the symptoms that come with age: puffy eyes, bloated face, unexplained weight gain, hair loss, joint pain, anxiety, insomnia, vaginal dryness, sluggish digestion, etc. Multiple examinations were carried out to check her health: Hashimoto's Thyroiditis, menopause, fibromyalgia, dysbiosis, thyroid functional test on serum and 24h urine and symbyo-gut on faeces (next-generation DNA sequencing technique). Then, using the adequate treatments, the health of the patient improved significantly, resulting in her feeling younger and being able to do more things than before.